
Fra: Geir Styve <geir@humorbonden.no> 
Sendt: 8. september 2017 19:15 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Spørsmål om status og framdrift for sak nr 17/149,  kloakkanlegg for 

202/108, mulig ulovlig tiltak. 
 
Vi kan ikkje sjå at det har vore aktivitet på denne saka sidan 12.01.2017, dvs 8 månader 
 
Ref. tidlegare tilsendt dokumentasjon til Lindås kommune.  Viser dessutan til vårt møte med 
Ordførar, Rådmann og Assisterande rådmann 12.8.2016, og vidare oppfølging av dette møtet 
 
Vi har tilbydd tiltakshavar dialog om ei minneleg ordning for grunnavtale  mm, men svaret vi får er at 
tiltakshavar ser på saka som avslutta. 
 

Sitat frå tiltakshavar 8/9/2017: «Jeg viser til din mail  om «Uavklart kloakksak». For meg er 

denne saken ikke uavklart og viser til min mail av 22.07.2015.» 

Sitat frå tiltakshavar 22/07/2015: «Nå er saken klarlagt og en tinglyst 

godkjennelse/grunnavtale er en sak mellom dere *) og Lindås kommune 

                               *) «dere» = 202/3 
 
Er dette tiltakshavar sin einsidige påstand, eller ser også Lindås kommune saka som avslutta? 
 
Vi vil gjerne ha opplyst frå Lindås Kommune om kva som er status, og kva som kjem til å skje vidare i 
denne saka.  
Den har som kjent versert i Lindås Kommune sidan 2013, noko vi synest er urimeleg lenge for eit 
borehol. 
(Vi ser at saka har fått nytt arkivnummer , og den ser derfor tilsynelatande «ny» ut, men den er 4,5 år 
gammal) 
 
 
Eva og Geir Styve 
 
 
Referansevedlegg 
 

 


